
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 

Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 1(14) 

 

  

Innehållsförteckning Sida 

KSAU § 57/16  Årsredovisning 2015 Skaraborgsvatten ..................................................... 3 

KSAU § 58/16  Årsredovisning 2015 Avfallshantering Östra Skaraborg ........................... 4 

KSAU § 59/16  Årsredovisning 2015 Räddningstjänsten Östra Skaraborg ........................ 5 

KSAU § 60/16  Motion om att flytta La Mano (Handen) från Tingshusparken till 

Boulognerskogen eller i andra hand Helensparken ............................................................. 6 

KSAU § 61/16  Motion om en vegetarisk dag per vecka i Skövde ..................................... 7 

KSAU § 62/16  Motion angående skötsel av kommunens marker ...................................... 9 

KSAU § 63/16  Medborgarförslag om parkeringsproblem i centrala Skövde................... 11 

KSAU § 64/16  Åtgärder för systematisk anpassning av hastighetsgränserna till vägarnas 

trafiksäkerhetsstandard ...................................................................................................... 12 

Information ........................................................................................................................ 14 

 

   

    

    

    

    

    

    

    

 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 

Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 2(14) 

 
Plats och tid KS-salen, 2016-04-06 kl. 8:30-09:40 

 
 Beslutande Ersättare 

 Leif Walterum (C), ordf 

Ulla-Britt Hagström (L) 

Torbjörn Bergman (M) ej § 57 

Johan Ask (S) ej § 58 

Robert Ciabatti (S) 

 

 

 

Övriga deltagande Agneta Tilly, kanslichef 

Karin Grunselius, kommunsekreterare 

Anna Hartung, kommunikatör 

 

 

Utses att justera   

Underskrifter  

Sekreterare  

 ...................................................................  

Paragrafer §57/16-§64/16 

 Agneta Tilly    

Ordförande  

 ..................................................................   
 Leif Walterum (C) 

 

 
Justerande  

 ..................................................................   

 
 Robert Ciabatti (S)   

 

ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 

Instans Kommunstyrelsens arbetsutskott  
Sammanträdesdatum 2016-04-06 
Justeringsdatum 2016-04-08   
Anslagsdatum 2016-04-08 Överklagningstid t o m 2016-04-29 
Förvaringsplats 
för protokollet Skövde Stadshus 
Underskrift  

 ...................................................................  
 Agneta Tilly  

 

 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 

Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 3(14) 

 

 

KSAU § 57/16  

Årsredovisning 2015 Skaraborgsvatten  
KS2016.0187 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 57/16 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att godkänna årsredovisning 2015 

för Skaraborgsvatten samt bevilja direktionen och direktionens enskilda ledamöter 

ansvarsfrihet för år 2015. 

 

Torbjörn Bergman (M) deltar ej i handläggningen av ärendet. 

 

Bakgrund 

Skaraborgsvatten har inkommit med årsredovisning för år 2015. Revisorerna har tillstyrkt 

ansvarsfrihet för direktionen och direktionens enskilda ledamöter för år 2015. 

 

Handlingar 

Årsredovisning 2015 Skaraborgsvatten - TU 

Årsredovisning Skaraborgsvatten 2015 

Revisionsberättelse Skaraborgsvatten 2015 

 

Delges 

Skaraborgsvatten 

Ekonomichefen     
                      

 

 

 

[Spara]  
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KSAU § 58/16  

Årsredovisning 2015 Avfallshantering Östra Skaraborg 
KS2016.0182 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 58/16 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att godkänna årsredovisningen 2015 

för Avfallshantering Östra Skaraborg samt bevilja direktionen och direktionens enskilda 

ledamöter ansvarsfrihet för 2015. 

 

Johan Ask (S) deltar ej i handläggningen av ärendet. 

 

Bakgrund 

Avfallshantering Östra Skaraborg har inkommit med årsredovisningen 2015. 

Revisorerna har tillstyrkt ansvarsfrihet för direktionen och direktionens enskilda ledamöter 

2015. 

 

Handlingar 

Årsredovisning 2015 Avfallshantering Östra Skaraborg - TU 

Årsredovisning 2015 Avfallshantering Östra Skaraborg 

Protokollsutdrag AÖS 2016-03-21, § 8 Avfallshantering Östra Skaraborgs 

årsredovisning 2015 

Revisionsberättelse för år 2015 Avfallshantering Östra Skaraborg 

 

 

Delges 

Avfallshantering Östra 

Skaraborg           
                      

Ekonomichefen 

 

 

 

[Spara]  
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KSAU § 59/16  

Årsredovisning 2015 Räddningstjänsten Östra Skaraborg 
KS2016.0155 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 59/16 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att godkänna årsredovisningen 2015 

för Räddningstjänsten Östra Skaraborg samt bevilja direktionen och direktionens enskilda 

ledamöter ansvarsfrihet för 2015. 

 

Bakgrund 

Räddningstjänsten Östra Skaraborg har inkommit med årsredovisning för år 2015. Revisorer 

har tillstyrkt ansvarsfrihet för direktionen och direktionens enskilda ledamöter för 2015. 

 

Handlingar 

Årsredovisning 2015 Räddningstjänsten Östra Skaraborg - TU 

Granskningsrapport för år 2015 RÖS 

Årsredovisning RÖS 2015 slutlig 

Revisionsberättelse för 2015 RÖS 

Årsredovisning 2015 bilagor Verksamhetsberättelse slutlig 

Missiv helårsbokslut 2015 

 

Delges 

Räddningstjänsten Östra 

Skaraborg             

Ekonomichefen            

                      

 

 

 

 

[Spara]  
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KSAU § 60/16  

Motion om att flytta La Mano (Handen) från Tingshusparken till 

Boulognerskogen eller i andra hand Helensparken 
KS2015.0171 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 60/16 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen att flytta statyn La 

Mano till Boulognerskogen. 

 

Yrkanden 

Robert Ciabatti (S) yrkar bifall till beredningens förslag till beslut. 

 

Bakgrund 

Robert Ciabatti (S) och Anita Andersson (S) har för den socialdemokratiska kommun-

fullmäktigegruppen lämnat in en motion om att flytta statyn La Mano (Handen) från 

Tingshusparken. I motionen föreslås att statyn La Mano (Handen) av Liss Eriksson flyttas 

till Boulognerskogen och i andra hand Helensparken då byggnationen vid Tingshusparken 

kommer igång.  

 

Motionen har skickats på remiss till sektor samhällsbyggnad och senare till kultur- och 

fritidsnämnden (återremiss från kommunstyrelsen).  

 

Sektor samhällsbyggnad har föreslagit bifall till motionen. Båda platserna som föreslås i 

motionen är möjliga men de vill även framhålla att det kan finnas fler platser som kan 

bedömas vara lämpliga. Val av slutgiltig plats kommer att ske i samråd med berörda parter i 

tid innan byggnation startar. 

 

Kultur- och fritidsnämnden har föreslagit kommunfullmäktige att bifalla motionen om att 

flytta La Mano från Tingshusparken till Boulognerskogen. La Mano skulle vara ett 

välkommet tillskott till Boulognerskogen som skulpturpark. Konstenheten har besiktat 

platserna och fört samtal med stadsarkitekt. Placering bör ske i samråd med sektor 

samhällsbyggnad.  

 

Handlingar 

Yttrande kultur- och fritidsnämnden 2016-03-01, § 13 

Kommunstyrelsen 2015-11-30, § 207 (beslut om återremiss) 

Yttrande från sektor samhällsbyggnad 2015-09-18 

Motion 2015-03-27 

 

Delges 

Sektor samhällsbyggnad 

Kultur- och fritidsnämnden 

Motionären 

                                 
[Spara]  
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KSAU § 61/16  

Motion om en vegetarisk dag per vecka i Skövde 
KS2014.0476 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 61/16 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att avslå motionen. 

 

Yrkanden 

Ulla-Britt Hagström (L) yrkar bifall till beredningens förslag. 

 

Bakgrund 

Jasmin Vizlin (MP) har för Miljöpartiet lämnat in en motion om en vegetarisk dag per vecka 

i Skövde. Han skriver att vi behöver se till att barn och pensionärer får ett friskare och längre 

liv samtidigt som vi löser klimatproblem. 

I motionen föreslås att: 

 Skövde kommun beslutar att införa en vegetarisk dag i veckan som ett projekt på ett 

år och därefter utvärdera resultat utifrån hälso-, ekonomiskt- och klimatperspektiv 

samt medborgarnas egen upplevelse av densamma.  

 Arbeta för att sprida information och kunskap hos medborgare om varför det är 

viktigt att tänka inte enbart på hur planeten mår om 30 år utan även hur våra 

medborgare mår om 30 år.  

Motionen har skickats på remiss till sektor samhällsbyggnad och servicenämnden. 

 

Servicenämnden har föreslagit avslag på motionen med hänvisning till att det arbetas aktivt 

med frågan fastän ur ett annat perspektiv än vad Miljöpartiet föreslår i motionen. 

Måltidsavdelningen anser att det är viktigt att ur ett helhetsperspektiv arbeta med klimat- 

och miljöfrågan. De har börjat med att sortera matavfall i förskolor, alla förskolor serverar 

vegetarisk lunch minst två gånger per månad och hälften av grund- och gymnasieskolorna 

serverar ett vegetariskt alternativ varje dag. Övriga skolor och äldreomsorgen serverar 

vegetariskt drygt två gånger per månad. Måltidspersonalen utbildas i klimatsmart mat.  

 

Sektor samhällsbyggnad (SSB) har föreslagit avslag på motionen. 

Sektor samhällsbyggnad har kommunicerat frågan med måltidsavdelningen sektor service då 

de arbetar målmedvetet med klimat- och miljöfrågan. Måltidsavdelningen arbetar aktivt med 

att minska köttkonsumtionen. Måltidsavdelningen valt att arbeta med att minska andelen 

kött i de rätter de tillagar, de ökar andelen rotfrukter och baljväxter. I våra interna miljömål 

för 2015 har vi som ambition att minska vår köttkonsumtion med 10 %. 

Detta mäts genom kontroll av inköpt volym per kvartal. Personalen är engagerad och kunnig 

och kan på ett pedagogiskt sätt fortsätta att informera hur man arbetar med miljö, klimat och 

hälsofrågor vad gäller den offentliga maten. Det är viktigt att fortsätta fortbilda och 

inspirera. Under våren 2015 har det genomförts två utbildningar för all måltidspersonal i 

klimatsmart mat.  
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Handlingar 

Yttrande servicenämnden 2015-12-17, § 92 

Yttrande beredning samhällsbyggnad 2016-02-10 

Motion 2014-11-20 

 

Delges 

Sektor samhällsbyggnad 

Sektor service 

Motionären 

 

 

 

 

[Spara]  
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KSAU § 62/16  

Motion angående skötsel av kommunens marker 
KS2015.0272 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 62/16 

 

Förslag till beslut  

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att motionen är besvarad. 

 

Bakgrund 

Peter Sögaard (MP) och Amanda Nordell (MP) har för Miljöpartiet lämnat in en motion 

angående skötsel av kommunens marker som gynnar biologisk mångfald.  

 

I motionen föreslås att: 

 Kommunens jordbruksmark när det gäller åkermark arrenderas ut med företräde för 

ekologisk produktion och då speciell till jordbrukare vilken ämnar odla grönsaker.  

 Kommunens jordbruksmark när det gäller betesmark arrenderas ut till jordbrukare 

som ämnar sköta marken så att den kan uppfylla villkoren för särskild skötsel. Det 

innebär att den biologiska mångfalden gynnas på de markerna.  

 Kommunens skogsmark sköts efter principen för adaptivt skogsbruk. Det innebär 

bland annat att trakthyggesbruket (kalhyggen) förbjuds. Vid ett uttag ur skogen ska 

områden undantas som har eller där strukturen är sådan att rödlistade arter kan 

förväntas leva.  

 Kommunens betes- och skogsmark inventeras för att i första hand identifiera 

rödlistade arter och i andra hand naturvårdsintressanta arter och strukturer där sådana 

kan finnas. Inventeringen sker självklart innan en avverkning påbörjas.  

 Kommunens naturmark inom planbelagt område inventeras för att koncentrera 

bevarande åtgärderna till rätt områden.  

 

Motionen har skickats på remiss till sektor samhällsbyggnad. 

Beredningen samhällsbyggnad har föreslagit kommunfullmäktige att motionen ska anses 

besvarad.  

 

Förslaget om att satsa på ekologisk odling är eftersträvansvärt, men bör inte vara ett absolut 

krav, i vart fall inte innan man har säkerställt och förvissat sig om att det är praktiskt möjligt 

hos de potentiella arrendatorerna, då en ekologisk odling exempelvis fordrar en specifik 

hantering och lagring.  

 

Övriga delar av motionen gällande kommunens marker anses besvarad.  

Att under nyskrivning och förändring av betesarrenden skriva mer tydligt kring skötseln för 

att höja/bevara hög biologisk mångfald är ett bra förslag. Denna möjlighet finns redan idag 

och är något som är planerat. 

 

I dagsläget är Skövde kommuns egen skog FSC® -certifierad enligt FSC-C006219 och sköts 

enligt en så kallad Grön skogsbruksplan. Skövde kommun ska bedriva ett hållbart skogsbruk 

där hänsyn tas till naturvärden och där man skapar och sköter områden för friluftsliv och 

rekreation. I tätortsnära skog är dessa sociala värden särskilt angeläget. I Billingens 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 

Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 10(14) 

 

sluttningszoner och på Nordbillingens kalkplatå är det extra viktigt med stor hänsyn. 

Skogsbruk som främjar ädellövträd är också prioriterat. 

 

Det finns redan idag en sammanställning av objekt med höga naturvärden i "Naturvårds-

program för Skövde kommun" från 1998. Denna rapport baseras på ett stort underlag och är 

i förhållande till andra kommuners naturvårdsprogram mycket gedigen. Utöver natur-

vårdsprogrammet utförs kontinuerligt inventeringar i t.ex. skogs- och betesmark som 

underlag vid planerade exploateringar och avverkningar.  

 

En grönstrukturplan och trädplan skulle kunna fungera som beslutsunderlag för stads-

utveckling, både i tidiga skeden samt i planering för investeringar och skötsel av gröna 

områden på kommunal mark. I dagsläget finns inget beslut om att ta fram ovan nämnda 

planer men enhet Natur & Miljö ställer sig fortsatt positiv till framtagande av planerna.  

 

Handlingar 

Yttrande från beredning samhällsbyggnad 2016-02-18 

Motion 2015-05-25 

 

Delges 

Sektor samhällsbyggnad                                
Motionären 

 

 

 

[Spara]  
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KSAU § 63/16  

Medborgarförslag om parkeringsproblem i centrala Skövde 
KS2015.0255 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 63/16 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att avslå medborgarförslaget. 

 

Bakgrund 

Clas-Göran Uvesten och Rolf Becker har lämnat in ett medborgarförslag med förslag om att 

upprätta en permanent parkeringsplats för att lösa parkeringsproblem i centrala Skövde. 

 

I medborgarförslaget föreslås att: 

Kontrollera träden på marken mellan operahuset på f.d. Erik Ugglas plats och Storgatan, låt 

de friska stå kvar och gör området till en permanent parkeringsplats för ca 100 personbilar 

och mc. 

 

Medborgarförslaget har skickats på remiss till sektor samhällsbyggnad.  

Beredning samhällsbyggnad har föreslagit avslag på medborgarförslaget. Förslaget behöver 

planeras med hänsyn till andra stadsbyggnadsaspekter, vilket skulle kunna ske i samband 

med uppdateringen av trafikstrategin. 

 

Av trafikstrategin framgår att huvudinriktning i den parkeringsstrategi som togs fram under 

2010 är ”att tillgängligheten genom parkering ska öka för dem som gagnar stadens 

utveckling och minskas för dem som har andra alternativ för sin resa eller transport”.          

Av strategin framgår också att "torg, gröna platser, förgårdar, gator mm behöver frigöras 

från parkering för att de som lever, arbetar och vistas i staden ska ges möjligheter till en 

sund situation och för att Skövde ska kunna utvecklas som en attraktiv stad". I samband med 

arbetet av ny detaljplan i kvarteret Rönnen framhölls vikten av att kompensera för ytterligare 

gröna kvalitéer i parkområdet vid Erik Uggla.  

 

Handlingar 

Yttrande från beredning samhällsbyggnad 2016-02-15 

Medborgarförslag 2015-05-13 

 

Delges 

Sektor samhällsbyggnad 

Förslagsställaren 
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KSAU § 64/16  

Åtgärder för systematisk anpassning av hastighetsgränserna till vägarnas 

trafiksäkerhetsstandard  
KS2016.0152 

 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott  2016-04-06 63/16 

 

Beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att Skövde kommun lämnar följande synpunkter 

på remissen.  

 

Kommunens synpunkter lämnas till Skaraborgs kommunalförbund, där remissen kommer att 

behandlads av kommunalförbundets infrastrukturgrupp den 8 april, inför sammanträde i 

Beredning Hållbar Samhällsutveckling den 22 april. Ärendet ska därefter gå till länsplane-

upprättaren Västra Götalandsregionen den 6 maj, som har att svara Trafikverket senast den 1 

juni. Yttrandet lämnas dessutom till Trafikverket direkt. 

 

Yttrande 

Skövde kommun anser att det är viktigt att fortsätta arbetet med att motverka de negativa 

effekterna som kan uppkomma i form av försämrad tillgänglighet och ökade restider.  

 

Skövde kommun vill också inskärpa vikten av att betrakta problemet ur ett annat perspektiv 

och utgå ifrån behov som finns i en växande arbetsmarknadsregion som kräver anpassning 

av vägarnas standard efter nuvarande och framtida behov. 

 

Det kan konstateras att Trafikverket har tolkat sitt uppdrag och utifrån det tagit fram denna 

remiss med föreslagna åtgärder. Utöver de trafiksäkerhetsmässiga aspekterna bygger 

förslagen troligtvis också på publikationerna 2011:116, 2012:195 och 2014:137 där det talas 

om olika åtgärder för att minska de totala koldioxidutsläppen. Då en stor del av utbyggnaden 

av transportinfrastrukturen är koncentrerad till de större städerna, slår de nu förslagen 

åtgärderna orättvist hårt mot landsbygden och de mindre städerna med dess flerkärniga 

struktur och transportmönster, vilket troligtvis inte ligger i linje med Regeringens intention.  

 

Synpunkter på förslag till omskyltning av befintliga vägsträckor i Västra Götaland 

 

Skövde är för många centralorten i Skaraborg med en omfattande inpendling från omkring-

liggande kommuner. Det större vägnätet runt Skövde; vägarna 26, 49, 194 och 200, ingår i 

det som kallas funktionellt prioriterat vägnät och är alla utpekade som viktiga vägar för 

personresor, godstransporter och kollektivtrafiken. Av dessa föreslås följande delsträckor få 

sänkt hastighetsgräns: 

 
Väg 
nr  

Delen  År 2025  Längd  Hastighetsgräns  Tidpunkt för 
genomförande  

  Fordon/dygn km Nu Efter 
sänkning 

 

200 Horsåsrondellen-Fjället  4900 3 90 80 2016 

26 Jönköpings län-Borgunda, 
Hasslerör-Värmlands län  

3700 62 90 80 2019 
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49 Våmb-Axvall  11400 17 90 80 2019 

49 Igelstorp-Karlsborg  7000 30 90 80 2023 

 

De förslagna hastighetssänkningarna saknar alla en konsekvensbeskrivning av vad den 

ökande restiden och den försämrade tillgängligheten får för effekter på den lokala 

arbetsmarknadsregionen och för tillväxt i Skövde och Skaraborg. 

 

Förslagen är olyckligtvis presenterade som det enda alternativet och har redan en given plan 

för genomförande. Här saknas det en tydlig åtgärdsplan för hur varje vägsträckas säkerhets-

nivå skulle kunna höjas med exempelvis mittseparering, utformning av sidoområden och 

korsningar, räfflad mittlinje, automatisk trafiksäkerhetskamera samt åtgärder för oskyddade 

trafikanter.  

 

Med hänsyn till den omfattade arbetspendlingen förefaller förslagen dessutom som 

kontraproduktiva mot målen om kollektivtrafikens utveckling, vars bussar får köra i 100 

km/t. Materialet saknar kollektivtrafikfrämjande åtgärder på de utpekade vägsträckorna av 

det statliga vägnätet runt Skövde. 

 

För att kunna ta ställning till kommande åtgärder behöver materialet kompletteras med 

följande kartor: 

 Fordon per dygn idag och år 2025. 

 Nuvarande och föreslagna hastighetsgränser. 

 Positionering och händelse år för döda och svårt skadade längs vägsystemet. 

 

Övriga synpunkter  

 

Inför revidering och upprättandet av plan för transportinfrastrukturen, bör de vägar i det 

funktionellt prioriterade vägnätet runt Skövde som är föreslagna för hastighetssänkning, 

tillförsäkras medel för att höja säkerhetsnivån och uppnå ambitionen i Västra Götalands-

regionens strategi för tillväxt och utveckling – VG2020. 

 

Bakgrund 

Utifrån regeringens skrivningar i budgetproposition för 2016 och det generella uppdrag som 

Trafikverket har att vidta åtgärder i syfte att nå de transportpolitiska målen, har Trafikverket 

upprättat ett förslag till anpassning av hastighetsgränser och efterfrågar nu synpunkter på 

inriktning och enskilda förslag. Remissen är ett underlag inför kommande remisser om 

förslag till författningsändringar för omskyltning av enskilda vägsträckor.  

 

Handlingar 

Åtgärder för systematisk anpassning av hastighetsgränserna till vägarnas 

trafiksäkerhetsstandard, nationell rapport. Vägverket 

Åtgärder för systematisk anpassning av hastighetsgränserna till vägarnas 

trafiksäkerhetsstandard, Västra Götalands län. Vägverket 

 

Delges 

Sektor samhällsbyggnad 

Skaraborgs kommunalförbund 

Trafikverket 
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Information 
 

Leif Walterum (C) 

- KSAU har genomfört ett företagsbesök på Grahns konfektyr 

- Invigning av kontaktcenter  

- Försvarsmaktsråd Skaraborg om bl a rekryteringsproblem 

- Västra Stambanegruppen, lägesrapport om Götalandsbanan 

 

Ulla-Britt Hagström (L)  

- Rapporterar från kommunala pensionärsrådet om budget 2017, fler föreningar 

tillkommer 


